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Värmdö kommun är en Skärgårdskommun med till nyligen två simhallar där 
simföreningar och allmänhet kunde simma och bada. Sedan Djurönäset inte längre 
tillåter simskola och kommunen inte längre betalar för att medborgarna ska få en 
rimlig entréavgift har priset höjts till 395 kronor för en förälder med barn. Ett årskort 
kostar 6000 kronor för vuxen och 4000 kronor för ett barn. Gustavsbergs simhall tar 
idag 200 kronor för ett badande barn med förälder. 980 kronor kostar det att gå på 
simskola 7 ggr. Motsvarande entré i Stockholm är 90 kronor för bad och 700 kronor 
för 8 ggr simskola. 
 
Nu ska Gustavsbergsbadet höja priserna igen, därför att badet är så populärt att det 
inte klarar av besökstrycket på 220 000 personer, men även för att det är för bolagets 
bästa, då det är ett aktiebolag och styrs av bolagslagen. Badhuset som skulle byggas 
för Värmdös invånare tenderar enligt min mening att bli ett badpalats för de med 
ekonomiska resurser. 
 
Samtidigt med stigande priser sjunker simkunnigheten i hela landet. Eleverna på 
skärgårdsskolan hade en bassäng 2 km från skolan, nu är den 3 mil bort. Tur och 
retur tog resan 8 minuter. Nu tar den 104 minuter. Efter 12 ggr skolsim är det 1.248 
minuter mot tidigare 96. Det är inte en effektivisering. Mot bakgrund av detta ställer 
jag nu min fråga. 
 
 
Om det inte är alliansens avsikt att kommunens medborgare ska åka till 
grannkommunerna för att ekonomiskt klara ett kontinuerligt badande 
vilket i sin tur ger goda förutsättningar till att lära sig simma, hur ska ni 
ge kommunens invånare och skolor möjligheten på hemmaplan? 
 
 
Thomas Taylor 
Miljöpartiet 

10




